

Credit Card Customer Declaration Form

Please ensure that all fields are mandatorily filled by you in CAPITAL letters before signing.

نموذج إقرار عميل بطاقة الائتمان

يرجى التأكد من تعبئة جميع الحقول بحروف كبيرة وواضحة قبل التوقيع.

| I,, hereby | أنا , اقر بموجبه |
|---|---|
| acknowledge that I have provided a cheque, with the below mentioned details for my Deem Credit Card. | أنني قد قدمت شيكاً، وفقاً للتفاصيل المذكورة أدناه، لبطاقة ديم الائتمانية الخاصة بي. |
| Cheque Number: | رقم الشيك: |
| Issuing Bank: | البنك المُصدِر: |
| I confirm that the signature on the enclosed cheque is the bank verified signature. | - أؤكد أن التوقيع على الشيك المرفق هو التوقيع المعتمد من البنك. |
| I have also provided a copy of my Emirates ID, bearing EID No. 784 | كما أنني قد قدمت نسخة من بطاقة الهوية الإماراتية الخاصة بي، وتحمل رقم الهوية 784 لديم لغرض معالجة طلبي وحفظ السجلات. |
| I have read, understood and accepted the Deem terms and conditions, a copy of which was made available to me at www.deem.io/terms . I understand that Deem terms and conditions may be amended from time to time and the amended terms and conditions will apply to all current and future Deem products and services made available to me. | لقد قرأت وفهمت ووافقت على الشروط والأحكام الخاصة بديم، وقد تم تزويدي بنسخة منها عبر الموقع الإلكتروني <u>www.deem.io/terms.</u> وأُقر بأنني على علم بأن الشروط والأحكام الخاصة بديم قد يتم تعديلها من وقت لآخر، وأن الشروط والأحكام المعدلة ستنطبق على جميع منتجات وخدمات ديم الحالية والمستقبلية المقدمة لي. |
| Applicant Name: | اسم مقدم الطلب: |
| Signature: SIGN HERE | التوقيع: وقّع هنا |
| Date:(DD)/(MM)/(YYYY) | التاريخ: اليوم / الشهر / السنة |